
Minnesanteckningar förda vid möte med Laholms bridgeklubb 201011 

Närvarande Greger Sundgren, Eva Lena Glimne, Gunnar Alexandersson, Roland Svensson, Lennart 

Nordberg och Mona Joleby. 

Styrelsen diskuterade när verksamheten kan starta igen. 

Styrelsen anser att verksamheten i nuläget inte kan startas på grund av det rådande smittläget. 

När smittläget förändrats och verksamheten startar kommer det att innebära följande: 

Spel måndagar och tisdagar. 

Föranmälan via nätet. 

Representationsmedlemmar har företräde. Glöm inte att betala medlemsavgiften. 

Åtta bord. 

Alla spelare ska bära visir. Kommer att kunna köpas genom klubben. 

Handsprit kommer att finnas. 

Inget kaffe och fika kommer att serveras. Ta med själv. 

 

Färjebolaget har meddelat att färjebridgen är inställd. 

 

Mona Joleby    Greger Sundgren 

Sekreterare    Ordförande 


